
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-12-15, § 35 

 

 Tid Torsdagen den 15 december 2011 kl 16.45 – 18.40  
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 21 december 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Martin Hansson 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Peter Abelin (M) för Annika Davidsson (M) 

Margareta Stavling (S) för Annika Ödebrink (S) 

  

Ersättare:  

  

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Svärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedqvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, 

Åse Geschwind, Lars Jolérus, Ulla Ritzén, Marita Söderqvist och Kristofer Tengliden 

samt personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-24 och biträdande borgarrådssekreteraren 

Martin Savén från roteln. 

 

 



  

 § 35 

Upphandling av driftentreprenör för återvinningscentralerna 

Vantör och Östberga  
Dnr T2011-701-05091 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att uppdra åt kontoret att genomföra 

 upphandlingen av driftentreprenör för Vantör respektive Östberga 

 återvinningscentral samt ge förvaltningschefen i uppdrag att fatta tilldelnings- 

 och anskaffningsbeslut samt besluta om nyttjande av förlängningar 

 

Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 14 november 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C), 

 Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa Stenfelt (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) föreslår att nämnden beslutar 

 enligt följande: 

 

att godkänna förvaltningens förslag till beslut med tillägget att det för varje 

återvinningscentral skall finnas en tydlig kemikaliestrategi. 

att därutöver anföra  

 

I dagsläget finns mellan 100 000 - 200 000 nya kemikalier på marknaden. Dessa 

kemikalier återfinns i allt från förpackningar, möbler, byggavfall till elektronik. 

Vissa kemikalier är harmlösa, andra farliga och en stor del vet forskarna knappt 

något om. Då återvinning i dagens samhälle kräver allt större kunskaper kring 

kemikalier och nanomaterial ska det i upphandlingsunderlaget för 

återvinningscentraler finnas en kemikaliestrategi för att minimera risken för att 

persistenta, cancerogena, hormonstörande, mutagena och bioackumulerande 

ämnen inte förbränns, kommer i omlopp eller på annat sätt kontaminerar 

omgivningen. Det är även viktigt att de som arbetar med återvinningen inte 

utsättas för farliga kemikalier i onödan. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), 

Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C), Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa 

Stenfelt (V). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Malte Sigemalm (S) och Kajsa Stenfelt (V) enligt 



  

följande: 

 

Återvinningscentralerna i staden tillhör en av kontorets kärnverksamheter, och vi 

anser att dessa ska drivas i egen regi. Med Vanadislundens ÅVC i färskt minne, 

är det märkligt att kontoret av ideologiska skäl fråntas rådigheten över driften. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


